
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen art. 33 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.   

Indiener: Evelien Daalwijk BBB Berkelland 
Datum indiening vraag: 14-10-2024 
Datum verzending antwoord: 29-10-2024 
 
Onderwerp: Vragen n.a.v mail aan raadsleden vanuit binnensportverenigingen Ruurlo. 
 
N.a.v die mail heb ik nog een persoonlijk gesprek gevoerd met de binnensportverenigingen, temeer we het erg 
vervelend vinden, dat de vereniging niet altijd op alle vragen antwoord krijg.  
En om voor ons ook nog het e.e.a inzichtelijker te krijgen hebben we nog de volgende vragen.. 
 
Vraag: Wij hebben in eerdere rapporten situatietekeningen gezien en nu hebben de verenigingen een 
zoekgebied tekening vanuit u ontvangen. Welke synergie ziet u met de tennis vereniging of vv Ruurlo vanuit uw 
plattegrond zoekgebied?  
 
Antwoord (in te vullen door college): 
Het zoekgebied is een indicatieve aanduiding, overeenkomstig met het eerdere gebied dat in het ICS 
rapport werd weergegeven. Voor mogelijke synergie met de tennisvereniging verwijzen wij u kortheidshalve 
naar het bidbook van de Stichting Zwembad Ruurlo van afgelopen maart. Het bidbook is als bijlage 
toegevoegd.  
Het zoekgebied is zodanig weergegeven dat het mogelijke toekomstige ontwikkelingen op locatie de Meene 
niet onmogelijk maakt, zoals de komst van VV Ruurlo.  
 
 
Vraag: Klopt het dat u verwacht dat er weinig tot geen subsidies en BTW compensatie mogelijk zijn ten tijde van 
de bouw? En waar baseert u dat op? 
 
Antwoord: 
De huidige regeling van SPUK Stimulering Sport is bekend gemaakt in april 2024 loopt tot en met 2025. Het 
ministerie van VWS onderzoekt nog of en zo ja, hoe gemeenten vanaf 2026 gecompenseerd kunnen 
worden. De uitkomsten zijn op het moment van schrijven helaas nog niet bekend. De verwachting is dat alle 
specifieke uitkeringen verdwijnen en met een korting worden verdeeld over de gemeenten via het 
gemeentefonds.  
De huidige regeling is ten opzichte van eerdere regelingen vereenvoudigd. Gemeenten doen een aanvraag 
voor een voorschot op basis van een vast bedrag. Dit bedrag is gebaseerd op het gemiddelde van de 
gerealiseerde bestedingen van de laatste drie verantwoordingen voor deze specifieke uitkering, in 
verhouding tot het beschikbare budget. Voor gemeente Berkelland ging het om €66.149,- in 2024. Deze 
nieuwe constructie/vereenvoudiging is niet gunstig voor gemeenten die in de afgelopen jaren relatief weinig 
hebben geïnvesteerd en nu voor een grote opgave staan, zoals Berkelland. 
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Voorzichtigheidshalve rekenen wij daarom niet met compensatie- en subsidieregelingen voor de varianten 
van de sporthallen. Een gekozen variant wordt, zodra deze in een fase zit waarin bestekken kunnen worden 
opgesteld, samen met de SZR doorgenomen. In die fase kan worden beschouwd welke onderdelen van het 
project bij welke compensatieregeling thuishoort. Dit geldt voor alle varianten. 
 
 
Vraag:  Het is ons onduidelijk welke infrastructurele maatregelen en alternatieve rijroute worden meegenomen in 
de investering van de Meene. Kunt u ons dit nog eenmaal uitleggen? 
 

Antwoord: 

In het raadsvoorstel dat u inmiddels hebt ontvangen vindt u daarover meer informatie. De infrastructurele 
maatregelen voor locatie de Meene zijn de ontsluiting en de openbare inrichting van het parkeerterrein en 
de het aanpassen van de Wiersseweg en de Loolaan. En ook aanpassingen aan het huidige 
zwembadgebouw en mogelijk verplaatsen van het peuterbad.  
We hebben de alternatieve aanrijroute onderzocht. De benodigde ingrepen zijn geraamd op €1.100.000 en 
met uw raad gedeeld in november 2023. Deze aanpassingen hebben nut, maar ze hebben geen noodzaak. 
Dat speelde ook al in de raadsdiscussie vorig jaar. We zien het aanpassen van de Wiersseweg en de 
Loolaan als financieel- en verkeerstechnisch passende maatregel voor locatie de Meene. Die aanpassingen 
waren al voorzien in de eerdere investeringsbedragen. 
 

Vraag: Kunt u ons alle synergie voordelen eens opnoemen van locatie de Meene t.o.v de huidige locatie of vv 
Ruurlo? Denkend aan clusteren van sport, onderwijs, zorg, cultuur en sporten voor scholen en ouderen. 

In het kader van preventief te werk gaan. 

Antwoord: 

Voor locaties de Meene en locatie (nabij) VV Ruurlo hebben respectievelijk het SZR en VV Ruurlo in hun 
bidbook verschillende synergievoordelen opgenomen. Beide zijn bijgevoegd. 

 

Vraag: Hoe is de voortgang op de huidige onderhoudsplannen van zowel de sporthal als gymzaal? 

Antwoord: 

De sportvloeren van de sporthal en de gymzaal zijn vervangen. Op korte termijn wordt ook de verlichting 
vervangen. De werkzaamheden worden gefaseerd uitgevoerd om overlast voor de verenigingen tot een 
minimum te beperken. Overige werkzaamheden worden naar verwachting in Q4 2024 en Q1 2025 
uitgevoerd. 


